

The honourable Member for Parkdale—High Park (Mr. Witer) presented a petition;

The honourable Member for Calgary South (Mrs. Sparrow) presented a petition;

The honourable Member for Nickel Belt (Mr. Rodriguez) presented a petition;

The honourable Member for Yorkton—Melville (Mr. Nystrom) presented two petitions; and

The honourable Member for Kamloops—Shuswap (Mr. Riis) presented a petition.

Pursuant to Standing Order 44(4), the following Question was made an Order of the House for a Return:

No. 237—*Mr. Howie*

1. From January 1, 1984 to date, what public information in print form and on film or slides has been produced by the Department of National Health and Welfare concerning (a) drug abuse, including alcohol (b) young runaways (c) family planning (d) venereal diseases (e) family violence (f) the causes of family breakdown (g) health concerns of senior citizens (h) special needs of the handicapped?

2. For each information package produced, what was its (a) availability to the public (b) corresponding French title (c) cost to the public to obtain or borrow a copy, if applicable?—Sessional Paper No. 331-2/237.

Mr. Dick, Parliamentary Secretary to the President of the Privy Council, presented,—Return to the foregoing Order.

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

Mr. Riis, seconded by Mr. Manly, moved,—That this House recognizing the lack of economic leadership provided by the Provincial Government of British Columbia, condemns the Federal Government for its failure to provide economic leadership and for its failure to fulfil its election promises to the people of British Columbia.

After debate thereon, pursuant to Standing Order 62(11), the proceedings expired.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Chrétien for Mr. Axworthy (member) on the Standing Committee on External Affairs and National Defence; and

L'honorable député de Parkdale—High Park (M. Witer) présente une pétition;

L'honorable député de Calgary-Sud (M^{me} Sparrow) présente une pétition;

L'honorable député de Nickel Belt (M. Rodriguez) présente une pétition;

L'honorable député de Yorkton—Melville (M. Nystrom) présente deux pétitions; et

L'honorable député de Kamloops—Shuswap (M. Riis) présente une pétition.

Conformément à l'article 44(4) du Règlement, la question suivante est transformée en ordre de dépôt de documents, savoir:

N° 237—*M. Howie*

1. Depuis le 1^{er} janvier 1984 à ce jour, quels renseignements publics sous forme d'imprimés, de films et de diapositives le ministère de la Santé nationale et du Bien-être social a-t-il produits au sujet a) de la toxicomanie, y compris l'alcoolisme, b) des jeunes fugitifs, c) de l'orthogénie, d) des maladies transmises sexuellement, e) de la violence dans la famille, f) des causes de rupture de la famille, g) des problèmes de santé des personnes âgées, h) des besoins spéciaux des personnes handicapées?

2. Au sujet de chaque trousse d'information produite, quels en étaient a) la disponibilité dans le public, b) le titre français correspondant, c) le coût pour le public qui voulait en obtenir ou emprunter une copie, le cas échéant?—Document parlementaire n° 331-2/237.

M. Dick, secrétaire parlementaire du président du Conseil privé, dépose la réponse à l'ordre susdit.

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.

M. Riis, appuyé par M. Manly, propose,—Que la Chambre, reconnaissant que le gouvernement provincial de la Colombie-Britannique n'a pas assuré de leadership économique, blâme le gouvernement fédéral d'avoir omis de donner l'exemple sur le plan économique et de respecter les promesses électorales qu'il a faites à la population de la Colombie-Britannique.

Après débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées conformément à l'article 62(11) du Règlement.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été déposé conformément à l'article 69(4)(b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Chrétien en remplacement de M. Axworthy (membre) sur la liste des membres du Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale; et